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1 Återkoppling föregående protokoll 

1.1 

1.1.1 

 
 
 

 
1.1.2 

Aktivitetslistan  

Arbete pågår att ta fram en gemensam kanal för 
informationsspridning. Kanalen kommer att kunna nyttjas för 
information och kommunikation till flera målgrupper inom 
skidsverige. Just nu testas den i bl.a. landslagen. Ännu ej fastställt 
datum för implementering i avvaktan på hur testerna går. 
 
Utvärdering av slopad tidtagning för U8 genomfördes i början av året 
mha enkät utskickad till samtliga distrikt. Resultatet redovisades för 
AK-ordföranden i Hammarbybacken. Med anledning av låg andel 
svarande kan inga direkta slutsatser dras av vilken påverkan beslutet 
fått på utvecklingen i U8. Diskussioner förs vidare med AK-
ordförandegruppen om hur föreningar bedriver alpin 
ungdomsverksamhet och allsidig träning. 
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2  Rapporter/Information 

2.1 Ekonomi  

Budgeterat underskott för innevarande år.  

Snösituationen under försäsong har orsakat högre kostnader för 
landslagen i kombination med valutakonsekvenser. 

Nya sponsoravtal är under förhandling och kommuniceras inom kort. 
Dessa kompenserar till viss del underskottet i budget. 

 

2.2 

2.2.1 

 

 

 
2.2.2 

 

 

2.2.3 

 
2.2.4 

Nationellt 

Uppsala skidgymnasium tar inte in fler elever och verksamheten 
avslutas i o m läsår 20/21.  
Skolverket har i hemställan till regeringen uppmanat att dra tillbaka 
dispensen för att bedriva idrottsutbildning på entreprenad, regeringen 
har ännu inte beslutat i frågan.  

Fortsatta problem med tillgänglighet till snöträning på Dundrets 
skidanläggning för Gällivare skidgymnasium RIG. Skolan planerar att 
träna i Kåbdalis och i Kiruna fram till jul. Olle Danielsson deltar i 
möten med bl.a. Gällivare kommun för att nå en lösning för skolan. 

Tärnaby skidgymnasium söker tränare. Ansökan ligger uppe 
skidor.com och dialog förs mellan SSF och Storumans kommun. 

8 stycken postgymnasiala platser skapas till nästa år för ett akademilag 
i Stockholm i samarbete med en ny partner. De aktiva kommer 
erbjudas traineeplatser på företaget för att finansiera skidåkningen. 

2.3 

2.3.1 

 

 

2.3.2 

Tävlingsprogram  

Tävlingsprogrammet är fastställt och presenterat på skidor.com. Nytt 
är att YJSM fartgrenar arrangeras 18-21 mars 2019 i Åre av 
Östergötland samt att alla grenar förutom PSL i SM arrangeras av 
Sollentuna i Åre 28 mars till 2 april 2019. 

Vid fullt startfält på tävlingar innan årsskiftet då ranking behöver 
göras bland opunktade åkare förslås USM-resultat från 2018 i aktuell 
gren avgöra rankingen för att beviljas start. 

2.4 Landslag 
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Tommy berättar att alla 47 landslagsåkare glädjande nog är skadefria 
och förbereder sig inför tävlingssäsongen. 

2.5 Marknad 

Förhandling av nya sponsoravtal pågår och presenteras inom kort. 

2.6 Alpina årshjulet 

Årshjulet presenteras på skidor.com 1 december. Syftet är att visa 
rådets aktiviteter och möteskalendarium. 

 

2 Diskussion 

3.1 Tävlingssystemet 

Utvärdering av nuvarande tävlingssystem pågår och en workshop 
med landslagstränare och landslagschefer, rikstränare och nationell 
chef, gymnasietränare, alpina rådet samt personal hos SSF 
genomfördes i maj 2018. Resultatet från workshopen tas med i det 
fortsatta arbetet med utvärderingen. Tanken är att föra in ett 
långsiktigt och bredare perspektiv i utformningen av ett 
tävlingssystem som bidrar till fler och bättre aktiva åkare. 

3.2 RIG-dimensionering av skidgymnasier 

RIG dimensionering pågår och ansökningar med tillstyrkan skall 
vara inlämnade av huvudmännen till RF senast 31 januari 2019.  

RF skärper kraven på skolor som ansöker om RIG , rådet inväntar 
innehållet i kraven.  

Rådet inväntar RFs nya riktlinjer för specialförbundens avtal med 
RIG-skolor. 

3.3 Nationella kompetenscenter 

Förarbeten pågår kring bildande av nationella kompetenscenter. 
Inför förra säsongen förtydligades regiontränarrollen som samtidigt 
underställdes rikstränaren. Inför innevarande säsong har 
regionutbildare utnämnts. Regionutbildarna ingår i 
utbildningsgruppen som har till uppdrag att utvärdera och 
vidareutveckla utbildningarna. 

Regionutbildare: 
Region 1: Wictor Lundström 
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Region 2: Calle Eneflo 
Region 3: Vakant 
Region 4: Elin Jonsson 
Region 5: Vakant 

3.5 Beslutsprocessen 

Förslag till beslutsprocess presenteras av Olle Danielsson (bilaga 1). 
Syftet med beslutsprocessen är att tydliggöra förfarandet med 
regeländringar. Motioner och förslag skall gå via föreningar eller 
distrikt och en blankett för anmälan av sådana tas fram och läggs på 
skidor.com. Förslaget gillades av rådet som fastställer 
beslutsprocessen (punkt 4.1). Beslutsprocessen presenteras på 
skidor.com. 

3 Beslut 

4.1 

 

Rådet fastställer beslutsprocessen enligt bilaga 1. Processen gäller fr 
o m 1 januari 2019. 

4.2 Alpina Rådet beslutar att vid händelse av fullt startfält på tävlingar 
innan årsskiftet så ska opunktade åkare rankas utifrån USM-resultat 
2018 i aktuell gren för att avgöra vem som beviljas att starta. 

 

4 Övriga frågor 

5.1 

 

Jan Klein, Kiruna utträder i förtid ur Alpina Rådet på grund av 
tidsbrist vid sida om arbete och andra engagemang. Rådet tackar Jan 
Klein för sitt engagemang i Alpina Rådet under en lång tid. 

5.2 En utbildningsplan tas fram för Alpina Rådet. Viktigt att rådet har 
koll på bl.a. RFs riktlinjer för barn- och ungdomsidrott. 

 

 

 



Motion från klubb eller distrikt som skickas in till Alpina Rådet

Alpina Rådet fattar beslut  efter att frågan har beretts tillsammans med 
tjänstemännen på SSF

Tilläggsreglerna kompletteras och slutlig version fastställs och publiceras 
efter FIS höstmöte

Tilläggsreglerna fastställs av Alpina Rådet och publiceras

Regelbeslut går vidare till Regelgruppen för anpassning och införande i 
Alpina Tilläggsreglerna och Alpina Regelboken

15 mars

april-maj

maj-juli

augusti

oktober

Genomgång av inkomna förslag med AK-ordförandeapril

BESLUTSPROCESS


